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Podgorica, 11.10.2016. godine 

 

Dostaviti: Predsjedniku, zamjeniku predsjednika i članovima 

Koordinacionog tijela 

 

PREDMET: Zapisnik sa Četvrte sjednice Koordinacionog tijela za 
praćenje i sprovođenje Strategije razvoja sistema javnih nabavki u Crnoj 
Gori za period 2016-2020. godine 

 

Sačinila: Svetlana Tomović – sekretar Koordinacionog tijela, 

Verifikovao i odobrio: dr Mersad Mujević – predsjednik Koordinacionog 
tijela 

 

U prostorijama Stare zgrade Vlade Crne Gore je 23. septembra 2016. godine, 

sa početkom u 10 časova održana četvrta sjednica Koordinacionog tijela (KT) 

za praćenje i sprovođenje Strategije razvoja sistema javnih nabavki za period 

2016.-2020. godine. Sastanku su prisustvovali članovi KT koji su imenovani 

na osnovu Rješenja o formiranju Koordinacionog tijela za kontinuirano 

praćenje sprovođenja Strategije razvoja sistema javnih nabavki u Crnoj Gori 

za period 2016-2020. godine broj: 07-3437/1 od 23.02.2016. godine. 

Sjednicom je predsjedavao predsjednik Koordinacionog tijela dr Mersad 

Mujević, direktor Uprave za javne nabavke, a pored predsjedavajućeg, 

prisustvovali su sledeći članovi: Mirjana Purić iz Ministarstva pravde; Maja 

Jovanović i Tamara Bulajić iz Ministarstva finansija; Svetlana Tomović, 

Sekretar KT iz Uprave za javne nabavke; Veljko Vrbica iz Ministarstva 

održivog razvoja i turizma; Aleksandar Mitrović iz Privredne komore Crne 

Gore; Nataša Cicmil iz Državne komisije za kontrolu postupaka javnih 

nabavki; Nenad Vujošević iz Vrhovnog državnog tužilaštva; Zoran Erceg, 

predstavnik Zajednice opština Crne Gore i Vuk Maraš iz NVO Mreža za 

afirmaciju nevladinog sektora. 

Četvrtoj sjednici nijesu prisustvovali sledeći članovi Koordinacionog tijela: mr 

Sandra Škatarić i Zilha Bralić iz UzJN; Tanja Musterović i Maja Mitrović i 

iz Ministarstva finansija; Hivzo Kajević iz Uprave za inspekcijske poslove-
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bolovanje; mr Bilgena Pačariz iz Ministarstva za informaciono društvo i 

telekomunikacije; Goran Kujović iz ME i Ana Miljanić iz Skupštine CG. 

Koordinaciono tijelo se složilo da uputi inicijativu Skupštini Crne Gore kao i 

Ministarstvu ekonomije sa ciljem da ove institucije imenuju svoje nove 

predstavnike u KT, s obzirom da njihovi imenovani predstavnici nijesu 

prisustvovali nijednom sastanku KT od njegovog osnivanja. 

Sjednicu je otvorio predsjednik KT, dr Mersad Mujević, predstavljajući 

članovima sledeći  Dnevni red: 

1. Usvajanje Zapisnika sa III sjednice KT, 

2. Analiza zaključaka sa III sjednice KT, 

3. Analiza AP,  

4. Analiza mjera AP koje se sprovode kontinuirano,  

5. Tekuća pitanja. 

Dnevni red je usvojen od strane svih prisutnih članova bez primjedbi. 

Zapisnik sa III sjednice KT je takođe usvojen bez primjedbi. Predsjednik KT 

je konstatovao da postoji kvorum za nesmetan rad.  

Sastanak je započet temom koja se tiče inicijative g-dina Vuka Maraša da se 

dostavi spisak naručilaca koji nijesu sačinili i objavili planove javnih nabavki 

za tekuću 2016. godinu, a uz to i informacija vezana za postupanje UzJN i 

UzIP po tom pitanju. Predsjednik KT je do kraja sjednice dostavio traženi 

spisak naručilaca i isti je distribuiran svim članovima KT.   

Predsjednik KT je zatim izvijestio prisutne članove KT o statusu aktivnosti na 

izradi nacrta novog Zakona o javnim nabavkama, naglašavajući da se na 

tome vrijedno radi i da se uskoro očekuje prvi nacrt. Sledeća tema diskusije 

odnosila se na koncesije/JPP (javno-privatna partnerstva), odnosno obavezu 

da se u Strategiju razvoja sistema javnih nabavki za period 2016-2020 uvrsti 

poglavlje posvećeno ovoj oblasti, kao i obavezu da se izradi zakonska 

regulativa u toj oblasti, kompatibilna sa pravom EU, odnosno Direktivom 

23/2014.  

Predsjednik KT je naveo da je UzJN prepoznata kao organ koji treba da obavi 

taj kompleksan zadatak, ali i da od Vlade treba da se dobiju smjernice o 

modalitetima i strateškim pravcima za koncesije /JPP u Crnoj Gori, što je i 

preduslov za izradu legislative. On je informisao prisutne o TAIEX misiji, u 

toku koje su eksperti SIGMA-e iz Hrvatske izrazili spremnost da pomognu u 

realizaciji navedenog zadatka.  
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Sledeći korak, po riječima Predsjednika KT, je upućivanje pitanja Vladi CG 

kako bi se dobio zvaničan stav oko koncesija/JPP. Takođe je obavijestio 

prisutne da predstoje dalje posjete hrvatskih i slovenačkih eksperata u toku 

kojih će se razjašnjivati brojne nedoumice oko ove oblasti.  

Predsjednik KT je informisao prisutne o radu na novom Programu realizacije 

obuke u oblasti javnih nabavki u saradnji sa SIGMA-om, koji će uskoro biti 

objavljen na sajtu UzJN.  

Što se tiče elektronskih javnih nabavki, Predsjednik KT je obavijestio 

prisutne članove da je došlo do kašnjenja u realizaciji te mjere zbog 

nedostatka saradnje između odgovornih institucija (CFCU – MIDT), što 

dovodi do ugrožavanja samog projekta. G-din Vuk Maraš je dao prijedlog da 

se oko ovog pitanja napravi informacija i pošalje Vladi na mišljenje, sa čime 

se složio Predsjednik KT, a sve u cilju otklanjanja nastalog zastoja projekta i 

dobijanja odgovarajućeg softverskog rješenja za e-nabavke.  

Nataša Cicmil je prisutne obavijestila o realizaciji mjere koja se tiče web 

stranice Državne Komisije i polugodišnjeg izvještavanja o radu DK. Ona je 

kazala da će se do kraja godine realizovati Projektni zadatak za nabavku 

softvera i baze podataka. DK je za izradu Projektnog zadatka dobila podršku 

od strane TAIEX-a i SIGMA-e, a što se tiče polugodišnjeg izvještavanja i 

izrade priručnika, Gđa Cicmil je navela da će te aktivnosti sačekati izradu 

novog ZoJN. 

Predsjednik KT se osvrnuo na mjeru AP koja se odnosi na uvođenje 

podkriterijuma zelene i održive javne nabavke, a čija realizacija je u 

nadležnosti Ministarstva održivog razvoja i turizma, a s tim u vezi je g-din 

Aleksandar Mitrović predložio da se organizuje radionica na kojoj će se 

raspravljati o načinima uvođenja pomenutih kriterijuma, uz prisustvo 

eksperata SIGMA-e. 

Sledeća tema je bila centralizacija javnih nabavki. G- din Zoran Erceg je 

sugerisao da svaki naručilac, u zavisnosti od oblasti djelovanja, treba da 

bude u mogućnosti da određuje ko će za njega sprovoditi postupke nabavki, 

kao i da MF treba da napravi specifikaciju kojom će se obuhvatiti državne 

institucije, kako se ne bi sprovodili nepotrebni postupci. 

Sjednica je nastavljena diskusijom o mjeri 43 AP koja se odnosi na obavezu 

detaljnog planiranja javne nabavke. Predsjednik KT je naveo da Zakon o 

budžetu poprilično uređuje ovo pitanje, ali i da naručioci koji nemaju 
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nabavki nijesu u obavezi da dostavljaju planove javnih nabavki. G-din Vuk 

Maraš je ukazao da se tu radi o očiglednom prekršaju kojim bi trebalo da se 

bavi Inspekcija za javne nabavke. 

G-din Vuk Maraš je na kraju sastanka distribuirao svim prisutnim 

članovima izvještaj koji je u septembru 2016. godine uradila NVO MANS pod 

naslovom „Implementacija Zakona o javnim nabavkama – Izazovi i rješenja“.  

Sastanak KT je završen u 11 časova. 

Zaključci 

1. Uputite dopis Vladi CG vezan za dobijanje smjernice o modalitetima i 

strateškim pravcima za koncesije /JPP u Crnoj Gori, zaduženje za – 

Predsjednik KT M Mujević; 

2. Uputiti informaciju Vladi o statusu Projekta E javnih nabavki, 

zaduženje  za – Predsjednik KT M Mujević -; 

3. Organizovati u najskorije vrijeme jednodnevu radionicu na temu 

načina i „razloga“ uvođenje podkriterijuma zelene i održive javne 

nabavke, a čija realizacija je po AP u nadležnosti Ministarstva održivog 

razvoja i turizma – zaduženje za V Vrbicu; 

4. Organizovati u susret Izradi Novog Zakona o Budžetu radionicu na 

temu Planiranje u javnim nabavkama, a čija je realizacija po AP u 

nadležnosti Ministarstva finansija – zaduženje T Bulajić, M Mitrović, M 

Jovanović i T Musterović ; 

5. Uputiti inicijativu Skupštini Crne Gore i Ministarstvu ekonomije sa 

ciljem da ove institucije imenuju svoje nove predstavnike u KT –– 

zaduženje za Sekretarku KT Svetlanu Tomović; 

6. Intezivirati rad na prvom Nacrtu ZoJN usklađenim sa paketom 

Direktiva iz 2014 godine – zaduženje za KT; 

7. i dr.  

Zapisnik sa četvrte sjednice će biti dostavljen predsjedniku, zamjeniku 

predsjednika i svim članovima KT, a biće objavljen na Portalu Uprave za 

javne nabavke.    

  

    Zapisnik sačinila           Zapisnik ovjerio 

     Sekretarka KT            Predsjednik KT 

 Svetlana Tomović, s.r.             dr Mersad Mujević, s.r  
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